
Tisztelt Munkatársaink, kedves kollégák! 
 
 

A 2016.11.15-i Felügyelő Bizottsági ülésen elhangzottakkal kapcsolatban a következőkről 
szeretnénk tájékoztatni benneteket.  
Először is az ülés határozatképes volt, a menedzsment és az FB tagok mellett az EDOSZ 
képviselője volt még jelen. Más szakszervezet részéről nem jelent meg senki. 
 
A napirendek során megvitatásra került a cég 2016. első féléves üzleti tervének 
megvalósulása, amiben a bizottság hibát, kivetnivalót, vagy pontatlanságot nem talált. A Kft. 
kiadási és bevételi mérlege egyensúlyban van, a Cég tudja tartani üzleti céljait. 
 
A debreceni divízióban történt beszerzésekre vonatkozó belső ellenőrzés tanulsága, hogy 
nem megfelelő csak egyetlen cégtől árajánlatot kérni egy adott eszköz (pl. digitális mérleg) 
beszerzésére, mert Beszerzési Szabályzatukban minimum 3 db árajánlat szükséges akkor is, 
ha nem közbeszerzésről van szó. Ez némely esetben elmaradt, de összességében pozitívum, 
hogy a debreceni divízió az átlagember számára fellelhető piaci ajánlatoknál az esetek 
többségében jóval kedvezőbb beszerzési áron tudott eszközparkot fejleszteni. 
 
A belső ellenőrzés a Balatonfüredi Eü Kp-ban az ügyeleti beosztásokhoz tartozó 
bárszámfejtéseket is ellenőrizte, szabálytalanságot, vagy a kifizetésben való elmaradást nem 
tárt fel. 
 
A 2015. II. félévi közbeszerzési eljárások rendben zajlottak és mindenhol a legkedvezőbb ár-
érték arányú pályázatok győztek. Problémát jelent viszont a fekvőbeteg intézetek 
élelmiszerre vonatkozó közbeszerzései, mert alig akad olyan pályázó, aki igazolt minőséget 
tud nyújtani elfogadható áron. Ezek közül több pályázatot újra ki kell írni. 
 
A járóbeteg szakellátási órák mindössze 2,6 %-os mértékben módosultak (azaz lettek 
átcsoportosítva szakmák közt), ami egy a Kft részéről ’jól beállt’ ellátási rendszert és stabil 
járóbeteg számot mutat országos szinten. 
 
A Szegedi telephely kiskunhalasi fióktelepét a cég felszámolja, mert a nyugdíjba menő illetve 
GYES-re távozó kollégák helyettesítését szakember hiányában nem tudja megoldani, illetve 
mert a betegek számára több alternatíva is elérhető a körzetben és nem maradnak ellátás 
nélkül. 
 
Tájékoztattuk a FB-ot, hogy a Központi Üzemi Tanács egyhangúan úgy döntött, hogy felkéri 
az érdekképviseleti szerveket, hogy tegyenek lépést a bérleti díj kapcsán minisztériumi 
szinten, ugyanis – mint azt vártuk – az évek óta tartó ígérgetések és levelezgetések az MNV 
háza táján belül semmilyen eredményre nem vezettek és úgy tűnik hathatós és akkurátus 
támogatásunk az MNV-n belül nincsen! A Fejlesztési Minisztériumba küldendő levelet 
megegyezés alapján az EDOSZ  három napon belül megfogalmazza, a VSZ záros határidővel 
véleményezi és a végleges verziót még november folyamán elküldjük az illetékesnek.  
A nagy port kavaró bérkompenzáció kapcsán a következőt kell tudnotok. A jelenlegi állás 
szerint – ha és amennyiben lesz 13. havi fizetésre elegendő kasszamaradvány – akkor a 
juttatás egy még meg nem határozott százaléknyi részét csak azok közt osztja ki a Kft, akik 
kimaradtak az ágazati béremelésből. 



Fontos információ: ezt az ötletet az üzemi tanács valamennyi képviselője szakszervezeti 
delegáltságától függetlenül, egyhangúan és ellenvélemény nélkül illetve a jelen lévő 
szakszervezeti képviselők egyetértése és ellenvetése nélkül fogadta el a KÜT ülésen!  
 
Akik nem kaptak ágazati emelést azoknak a menedzsment még az ünnepek előtt szeretne 
valamit adni abból ami rendelkezésre fog állni, a többiek viszont csak januárban kapnának 
13. havit annak függvényében mennyi a tényleges kasszamaradvány. 
 
Ebből is láthatjátok, hogy a cég jelenlegi menedzsmentje azon van, hogy adjon, és nem az 
akarással van a gond, hanem azzal, hogy van-e miből! Ezt sajnos nem mindenki érti meg, és 
Igazgató úrnak küldözgetnek béremelésről szóló leveleket és üzeneteket, amivel ő sajnos 
nem tud mit kezdeni érdemben. 
 
Van viszont egy jó reménységünk: ha a kormány a tervezett 4%-os munkáltatói 
járulékcsökkentést bevezeti, akkor ebből a cégben jelentős összeg marad, ami már egy 
kifejezetten jelentős bérkompenzációt jelenthet a jelenleg abból kimaradóknak! Ez még az 
idén eldől, remélem jó hírrel szolgálhatunk majd! Ez azonban a kormányon múlik. Addig is 
örüljünk a már megkapott 6%-nak! 
 
 
 
Budapest, 2016. november 15. 
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